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Terug naar de taal van emotie 
Fragmenten over Albrax en toekomst ontwikkelingen. De loop. 

 
Let op de paradox: aan de ene kant hebben ze de macht al gegrepen in ons 
verleden door uit de toekomst te komen, maar vanuit ons stuk moet die 

toekomst nog ontstaan! Herinner je grootste kracht, je emotie. Want de 
toekomst waar zij voor hebben gekozen, dat is een toekomst, dat is een 

wereld waarin zij dat hebben gedaan, waarin jij niet naar jezelf hebt 

geluisterd! Nou is de cirkel rond. 
 

Vraag: zijn dat dan de Aethians of the Albrax? 

Martijn: dat zijn allemaal beschavingen die onderdrukking promoten, 

technologie promoten en onder het bewind vallen van het 

Draconische rijk. Ja. 

En alle wezens die uit de vrije werelden komen, die dus ook die technieken 

gebruiken hoor, voor het oprichten van werelden, onderzoek experimenten 

onderzoek, die maken daar dus geen gebruik van, die zeggen: om uit deze 

gevoelens en programma's te raken van de werkelijkheid waarin we nu zitten, 

want we zitten reeds in zo'n werkelijkheid nu, om daaruit te geraken moeten 

de wezens als ze contact willen terugleggen met hun oorsprong, moeten de 

wezens weer zelf-voelende wezens worden. 

 

TERUG NAAR DE TAAL VAN DE EMOTIE 

Ze moeten het dus zelf willen voelen, wie ze van binnen zijn. In hun emotie. Ze 

moeten zelf die emotiebal vooruit op de kegelbaan naar voren brengen en 

punten scoren in het eigen veld. Kiezen voor jezelf. En vanuit dát 

frequentieveld, zal er een verandering zijn en die is er dus al, die verandering 

is er al want dat is ook waarom wij er met elkaar over praten, we zijn de 

verandering, maar de verandering komt daar ook versterkt uit het 

kwantumveld naar ons toe en daardoor kan het contact met elkaar ontstaan, 

gewoon in deze werkelijkheid binnen de versterkte frequentie van eigen 

bewustzijn. Dus echt de eerbied en de kracht van de emotie met elkaar voelen 

en daarom laat ik ook.. zonder... ik grijp niet in, ik hou wel dingen echt wel in 

de gaten, ik luister naar ons allen, verhalen, ik ben ook dankbaar dat ik 

vandaag een stukje heb kunnen vertellen en heb kunnen delen. 

 

Dat je ook kunt zien dat ik een mens ben en dat ik ook verdriet heb en dat mij 

dingen ook emotioneel raken, maar eh het gaat erom dat die kracht van dat 

huilen, dat dat goed wordt gezien. Emotie. Daar gaat het om. Daar gaat het 

om. En dat is... Dat is Christus. Dat is Christus. Christus maakt alles schoon, 

die ruimt alles op. Die verlost ons van de trillingen die niet bij ons horen en dat 

doe je zelf. Dat is de kracht in jou, dat is jouw kracht. Jouw emotiekracht. En 

die scheppende emotiekracht die laat ik altijd in alles voorop stromen, samen 

met jullie. Want de dag dat ik alleen maar over UFO's praat en over 

beschavingen en dat het alleen maar kennis is, die gaat gewoon niet komen.  
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Tenzij, tenzij en dat klinkt als een soort voorwaarde maar dat is het niet, tenzij 

we met elkaar op een gegeven moment zo diep... zo... zo ver in onszelf zijn 

dat we alles wat we ervaren in zo'n week, in die momenten waarin je die hele 

diepe afstemming voelt, dat je voelt dat er gewoon een hartsvuist dwars door 

 
de... door dit veld heen dreunt, dat je voelt ‘ik ben thuis, ik voel die krachten 

zo diep binnenkomen! Je hoeft het niet op die manier te voelen maar dat je dat 

beseft, als dat op een gegeven moment bij ons allemaal aanwezig is en je 

komt weer bij elkaar - dit is misschien ook wel een stiekeme oproep, heel 

openlijk, dat je niet al die dingen eromheen hebt, die ik niet een oordeel of een 

cijfer naar beneden wil geven - maar als dat steady... steady er is, kijk dan 

kunnen we wel non-stop over allerlei onderwerpen spreken. En dat is deze 

week gewoon niet zo geweest. En dat is niet omdat jullie het niet goed hebben 

gedaan, maar het is omdat wij elkaar nodig hebben. We hebben elkaar nodig. 

We hebben elkaar als mensen hier, als mensen hebben we elkaar nodig om te 

zien van hoe het ook alweer in elkaar zit. Ik heb het zelf gevoeld, de eerste 

avond en de tweede dag. Ik sta daar ook in. Het is niet ‘Ik ga ze nu meenemen 

die kant op en dan gaan we dat en dat doen’, nee het is voor mij dezelfde reis 

als voor jullie, om te kijken ‘wat gaan we doen?’ Hoeveel menselijkheid staan 

we met elkaar toe? En moet je dan misschien weer even luisteren, vandaar 

mijn oproep ‘maak het niet al te persoonlijk’, hele diepe groeven van je leven 

exact hebt meegemaakt, maar als er wat over gezegd moet worden, zoals 

Angela, nou dat is gewoon fantastisch. Dat we mogen meehuilen. En dat de 

stop uit de hals van die dichtgeslibde fles wordt getrokken, want emotie maakt 

schoon. Emotie maakt vrij. Huilen geeft kracht. En dat hoeft niet allemaal 

huilen te zijn letterlijk met tranen maar het kan ook op een andere manier die 

energie ervaren. Dus dat is altijd de taal die hier als eerste gesproken moet 

worden, dat zijn de frequenties, van daaruit leg je het contact. En dat zijn we 

dus aan het doen. Dit filmpje laat heel duidelijk zien, dat, en ik vind het leuk 

hoe hij eindigt, dat hij zegt van: ‘ja het is hoog speculatief’ enne dan komt er 

een spiritueel hoog gehalte bij en dat vind ik heel leuk, want heel hoog 

speculatief en spiritualiteit, want spiritualiteit komt uit de box van de 

technologische wereld. 

 

CORONA EN HET BLAUWE KRISTAL 

Vraag: Het blauwe kristal waar je het over had, hoe uh.. Want dit verhaal is 

voor mij nog niet af.. Martijn: Komt dat ooit? Ja wat is er met het blauwe 

kristal? 

 

Vraag: jij had het over het blauwe kristal wat ze gaan injecteren enne wat 

moet je daarbij (…) enne... Is dat waarom Corona... en die injecties... is dat 

iets… (niet goed te horen) 

Martijn: ja, het is zo dat het Corona-programma, daar moeten we wel ook 

duidelijk over zijn, er is een... het komt niet uit een land... weg, het komt uit 

een internationale organisatie… weg, klaar… het gedoe van ‘het komt uit 

Wuhan, het komt uit Amerika, het komt uit’ .. dat moet gewoon weg, dat is 
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allemaal geleuter in onze mind zodat we allemaal weer posities innemen. Het 

komt uit een laboratorium, een originele aangepaste Corona-stam, die al 

miljoenen jaren op deze aarde is. Er is niks nieuws aan en het blijkt ook wel 

want anders zouden we er niet immuun tegen zijn. Ons systeem kent dat al.  

 

Als het nieuw zou zijn dan zouden we er allemaal hartstikke ziek van worden 

en misschien doodgaan. Dat gegeven dat dat niet gebeurt, is gewoon ook een 

biologisch bewijs dat ons systeem het kent, het celgeheugen kent het. Maar er  

is aan gerommeld en vorig jaar is dat losgelaten, bewust door de SES. Die 

hebben dat losgelaten en daar is een ontzettende infectie van de luchtwegen 

door ontstaan. En vervolgens heeft the Force, de kracht van de natuur, die 

gaat alles wat kunstmatig is eruit peuteren. Dat doet de natuur zelf, dus de 

bomen, de dieren, alles .. iedereen ziet dat, voelt dat, overal worden 

immuunsysteem-responses in beweging gezet. Dus ook onze lymfeklieren, 

onze afweerstoffen worden aangemaakt. Dat doet de hele natuur. En het gaat 

dan niet alleen om die stof maar het is een trillingsveld dus als er een 

trillingsveld wat kunstmatig is, dat afwijkt van zeg maar de groene stamcode 

van de natuur, de organische, dan wordt, als ie ervan af wijkt, door de natuur 

wordt ie herschreven. En dat duurt over het algemeen 5 tot 6 maanden. Na 5 

of 6 maanden heeft de natuur er al een antwoord op. Dus dat is heel vervelend 

en in de tussentijd kunnen een hoop mensen ziek worden en dus ook 

doodgaan. Maar dat is wat er vorig jaar is gebeurd en dat is dus wel echt een 

aanpassing geweest in een virus. 
 

 

INJECTIE MET BLUE CELLS OM BREIN EXTRA TE KUNNEN BESTUREN 

Weer even terug. We kunnen wel denken moeten we weer over al die emoties 

hebben? Ja het is wel nodig, want als ik het niet over mijn emoties heb, als ik 

niet kan voelen, als ik niet... word ik zeer waarschijnlijk getarget, zeer 

waarschijnlijk word ik een target. Daarom heb ik ook verteld hoe zwaar het 

voor mij was en is gevallen en in bepaalde stukken ook nog daarin, in bezig 

ben dat ik twee jaar geleden die wissel om moest gooien. Ik moet waarheid 

leven ongeacht wat de emotiekanten zijn die het oplevert, ik moet in mijn 

kracht staan, ik moet de absolute waarheid leven in mijn gevoel. Nou en die 

krachten achter de schermen die zorgen dus dat die blue cells worden, dat 

zijn blue liquid cells, kleine trillingsmembraampjes, die worden geïnjecteerd. 

En die gaan door het hele lichaam heen, overal. En dat verklaart ook waarom 

sommige mensen er ook echt ziek van worden en sommige mensen niet omdat 

het een frequentietrilling is, een frequentie, een membraanpje, een 

membraancel, en omdat ieder mens een ander binnenwerk heeft, niemand is 

gelijk, heeft de een er wel last van zus en de ander heeft er wel last van zo, en 

weer iemand anders wordt er helemaal niet ziek van. Maar het nestelt zich in 

het celmembraan in het lichaam en het zorgt ervoor dat er een extra besturing 

in het brein actief wordt. En dat is dus die brein-interface. Brein-computer- 

interface. En daar zit een neuro-wetenschappelijke groep achter die vanuit 

een andere werkelijkheid in de toekomst, ze gaat zich verplaatsen als het 

straks operationeel is, ze zijn nu gestationeerd en op aarde en een deel op de 

maan en als het straks wat verder ontwikkeld is, want dat laten ze allemaal die 

groepen die de mensheid al die technologie geven, ze laten het de mensheid 
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allemaal zelf uitzoeken, uitvinden zodat het allemaal beslissingen zijn vanuit de 

mensheid vanuit deze verdieping - hen treft geen blaam - en dan als het straks 

geperfectioneerd is, zal dat team, dat hele team van dokters in witte jassen, 

naar zeer grote, vooringerichte complexen die ze zelf hebben geschreven, hier, 

geprogrammeerd.. En daar gaan ze heen, in een iets andere level van deze 

werkelijkheid, daar verplaatsen ze zich naartoe. Daar zijn de grote mindcontrol 

instituten. Die bevinden zich niet op de aarde. 

 

ONTWIKKELINGEN IN VERLEDEN EN TOEKOMST 

Dat gaat in de toekomst dus nog gebeuren. Let op: dat gaat in de toekomst 

dus nog gebeuren. Het wordt dus nu in ontwikkeling. Het is aan het 

ontwikkelen. En in de toekomst gaat dat dan gebeuren. En als het dan 

eenmaal in de toekomst gebeurd is, dan hebben ze de technologie om 

vervolgens in te grijpen in het verleden, in de tijdlijn, zodat deze hele 

ontwikkelingslus zich in... nou zitten we al in deze lus want ze besturen ons al. 

Ze hebben dit in het verleden van ons, in onze tijdlijn, deze, hebben ze zich al, 

hebben ze de macht al gegrepen. En dat zijn de Labyrinth Delta-groepen, die 

hebben de macht al gegrepen en die zitten achter de schermen al aan de 

knoppen. 

 

Let op de paradox: aan de ene kant hebben ze de macht al gegrepen in ons 

verleden door uit de toekomst te komen, maar vanuit ons stuk moet die 

toekomst nog ontstaan! Herinner je grootste kracht, je emotie. Want de 

toekomst waar zij voor hebben gekozen, dat is een toekomst, dat is een wereld 

waarin zij dat hebben gedaan, waarin jij niet naar jezelf hebt geluisterd! 

Nou is de cirkel rond. 

 

Vraag: dan is er ook een connectie met de Smartphone, toch? Blue light 

technology? 

Martijn: ja, daar kunnen we het zo nog over hebben. De boodschap hiervoor 

is extreem belangrijk. Dus ze hebben die situatie die ik net kenschets, dat ze in 

de toekomst van dit moment, he.. dat moet allemaal nog ontwikkeld worden. 

Die technologie is er al, ze hebben het in handen gekregen van de 

Albrax beschaving en nog een paar andere, er zijn menselijke 

beschavingen, superintelligent. 

 

Die neuro-wetenschappers die het allemaal aan het ontdekken zijn en ICT-ers, 

kwantumwetenschappers die op ICT-niveau functioneren, die zijn het nu 

allemaal aan het ontwikkelen. En in de tijdlijn, in de toekomst, waar ze zichzelf 

dan verplaatsen naar een iets andere afdeling van onze werkelijkheid, net een 

verdieping ertussenin, daar hebben ze, in de toekomst iets gedaan, voor mij 

werkt tijd echt anders als dat ik het even goed kan uitleggen, maar in de 

toekomst hebben ze iets gedaan, waardoor ze teruggereisd zijn naar het 

verleden, wat nu ons verleden is. En in het verleden van wat dus nu ons 

verleden is, daar hebben ze ingegrepen en vanaf dat punt begeleiden ze de 

hele tijdlijn van evolutie van die technologie. En wij zitten er middenin. We 

zitten er middenin. 
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En toen zei ik net:  

 

‘maar let op!’, dat moment waarin ze dat hebben gedaan, wat dus aan de ene 

kant in het verleden al gebeurd is, maar in onze toekomst moet het nog 

ontstaan, dus onze toekomst waarin zij dat zelf ontwikkelen, wordt beschermd 

in ons verleden waar ze al geland zijn.  

Dus dat is de paradox.  

Let op: dat die toekomst waarin dat allemaal is ontwikkeld en waar ze die 

technologie hebben kunnen ontwikkelen waardoor het ook echt het 

controlemechanisme werd, ja dat is een tijdlijn waarin ze dat hebben gedaan 

waarin jij niet hebt gekozen voor jezelf.  

 

Daar heb je niet geleefd, in dat stuk hebben ze dat kunnen uitrollen, dat is een 

tijdlijn, waarin de mensen in hun gehoorzaamheid zaten.  

Let op: dit programma waarin we zitten wereldwijd, is een 

gehoorzaamheidsprogramma.  

Ze dirigeren je terug naar de gehoorzaamheid.  

En die gehoorzaamheid die was daar dermate krachtig, dat er geen vibraties 

uit het zelf ontstonden in de matrix, waardoor die matrix uit chemicaliën bleef 

ontstaan. 
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